

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College 40th Anniversary School Talk and Open Days

The annual School Talk will be held on 7th December 2024. Details are as follows:

Time: 9:25am - 11:00am

Venue: School Hall

Registration of the School Talk will commence on 9th November 2024, at $9:00\,\text{am}$ and will last until 25th November 2024, at $5:00\,\text{p.m.}$ A confirmation email will be sent to

parents who have successfully registered by 3rd December 2024.

本學年之升中講座將於2024年12月7日舉行。詳情如下:

時間:上午9時25分至上午11時正

地點:本校禮堂

家長可於2024年11月9日上午9時至2024年11月25日下午5時於本校網站登記。成功登記

之家長將於2024年12月3日或之前收到電郵確認。

To celebrate our school's 40th Anniversary, the Open Days will be held on 7th and 8th December 2024. A variety of performances, activities and stall games will be organized. Parents and students are welcome to join the activities after the School Talk.

為慶祝本校創校40周年,本校將於12月7日至8日舉行開放日。當天有多項表演、活動及攤位遊戲。歡迎家長和學生在升中講座後參加活動。

Activities Highlights 活動概要:

Blue & White Porcelain Workshop 青花瓷製作工作坊

Dried Flower Fan Workshop 乾花團扇工作坊

> Chinese Magic Show 古彩戲法表演

Chinese Knotting Workshop 如意結編織工作坊

Experiencing Shaolin Kung Fu 少林功夫體驗

Chinese Costume Experience 華服體驗

Making of Wastewater Purifiers 污水淨化器製作

Making of micro:bit Conductivity Meters micro:bit 電導率計製作



Wooden Airplane Workshop 木飛機工作坊

Stretching Exercise: Animal Flow 瑜伽體驗:動物流

Dance Experience Class 舞蹈體驗班

3D Printing Workshop 3D打印工作坊

Project Presentations 專題研習匯報

Cultural Exchange Tour Presentations 交流團學習成果分享

> Mathematics Talk 數學講座

More activities are waiting for you! 更多精彩活動等緊你!